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Члан делегације Немачке на годишњем заседању Парламентарне скупштине ОЕБС у
Београду Ута Цаф изјавила је данас да се каје због амандмана, који је поднела заједно
са САД, о нелегалној трговини људским органима, у коме се захтева да се истрага не
води под мандатом УН, већ да то раде у сарадњи Еулекс и УНМИК.  

Према њеним речима, сада би свакако подробније размишљала и била за то да се
истрага води под мандатом УН. Цаф је Танјугу изјавила да ће тај став изнети у наредним
политичким дискусијама и инсистирати да представници Немачке у УН реагују у складу
са тим.

  

"Политички разум ми каже да о тако осетљивом питању УН морају бити саставни део
истраге", рекла је она.

  

"Мислим да је Србија имала добру презентацију. Након што смо у одбору имали
контроверзу да ли Еулекс или УНМИК треба да добију мандат, било је интересантно
чути образложење става Србије, које ме је уверило. Посебно што смо ми предали
амандман да се тим питањем бави Еулекс", рекла је она након посебног панела
посвећеног нелегалној трговини људским органима на Косову.

  

Цаф је објаснила да је првобитни амандман Немачке предвиђао да се истрагом баве УН
и Еулекс заједно, али је, на захтев колега из САД, он измењен и затражено да се овим
питањем бави само Еулекс. САД су, како је нагласила, тражиле да се у амандману
инсистира да истрагу води само Еулекс, као организација која се већ налази на терену.

  

"Љута сам на себе што се нисам раније распитала. Било ми је интересантно шта је рекао
министар спољних послова Србије Вук Јеремић да УН могу на посебан начин да подрже
истрагу и тиме јој да већи значај, а да Еулекс има превише ограничен мандат да разјасни
то питање", нагласила је она.

  

(Танјуг)
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